

Donor's Information Update Form

捐款人資料更新表格

Please provide your updated contact information below and return the Form to the University Advancement Office, Hong Kong Baptist University (Fax: (852) 3411 5689 / Email: hkbuf@hkbu.edu.hk).

如需更新閣下之聯絡資料，請填寫此表格並交回香港浸會大學發展事務處（傳真：(852) 3411 5689 / 電郵：hkbuf@hkbu.edu.hk）。

Name 姓名： _____ (English) _____ (中文)

Title/Position 職銜： _____ (English) _____ (中文)

Organisation 機構： _____ (English) _____ (中文)

Office Tel. 辦公室電話： _____ Mobile 手提： _____

Email Address
電郵地址： _____ Fax 傳真： _____

Correspondence Address 通訊地址： _____ (English)

_____ (中文)

Personal Information Collection Statement

The information collected will be used for sending updates and invitations of the University's events to you, or for data analysis and statistical reports compilation. Your personal information will be treated strictly confidential and not be disclosed to external bodies without your prior consent (unless required by laws). To access or change your personal information, please submit your request by email to hkbuf@hkbu.edu.hk.

If you do not agree to our use of your personal information for promotional or information dissemination purposes, please put a "✓" in this box:

收集個人資料聲明

香港浸會大學發展事務處將會使用收集所得之個人資料，向閣下提供大學的最新活動資訊、邀請出席大學聚會並作數據分析及匯報之用。閣下的個人資料將絕對保密，未經同意（法例要求除外）大學不會向校外機構透露。如欲查閱或更改個人資料，請電郵至 hkbuf@hkbu.edu.hk。

如不同意使用閣下的個人資料作大學發放資訊或推廣之用，請在右列空格加「✓」號：。